
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 21. august 2018 kl. 18.30 –21.00. 

Fotografering til intra af SB-medlemmer (Vibeke) 

Afbud:  
Elevrådet er endnu ikke konstitueret, hvorfor ingen deltager.  
Jeanette Borg. 

Elevrådet: 

Referat: 
 

● Styrelsesvedtægt, formelle, tavshedspligt m.m. (MS) 
Bilag vedhæftet 

 
Punktet gennemgået af MS 

 
● Ordensregler og værdireglsæt, herunder anti-mobbepolitik (Johannes + MS) 

Bilag vedhæftet 
 

Punktet gennemgået af MS og Johannes 
 
Ordensregler og værdireglesæt godkendt. 
 

● Fordeling af klasser på SB-medlemmer og temaer til forældremøder (Johannes) 
 

Punkter og områder der drøftes på samtlige forældremøder:  
Kort fortælle om SB’s arbejde (gennemgå og godkende regnskaber og budget, udarbejde 
principper, høringssvar mv.), ordensregler, antimobbestrategi – hører nogen som helst om at 
nogen på skolen ikke har det godt, skal man orienter skolen om dette. Opfordring til at man 
holder sig orienteret på intra. En opfordring til, at man føler et medejerskab til trivslen i sine 
børns klasser og årgange. Opfordre til at man henvender sig til lærerne (i en god tone), når 
man som forældre oplever noget – eller når ens barn kommer hjem og fortæller hvad der 
sker i skolen. 

 
1. årg. 30. august: Johannes 
2. årg. 6. september: Vibeke 
3. årg. 13. september: Sanne 
4. årg. 11. september: Johannes 



 

 

 

5. årg. 11. september: Johannes 
6. årg. 18. september: Susanne og Johannes 
7. årg. 18. september: Susanne og Johannes 
8. årg. 18. september: Susanne og Johannes 
9. årg 18. september: Susanne og Johannes 
10. årg 18. september: Susanne og Johannes 

2D: 18. september: Jane og Brian 
2E 18. september: Jane og Brian 
0.-3C 18. september: Jane og Brian 
4.-6C 18. september: Jane og Brian 
7.-9C 18. september: Jane og Brian 

 
 

● Aktiv Event i Gram Fritidscenter d. 2.9. (Johannes) 
 

I tidsrummet 10-12 vil der på skolen være to stationer: 
Finn og Brian Wind, der begge er musiklærere på skolen, stiller op med rockguitarerne som 3. og 4. 

årgang spiller på – så kan forældrene prøve. 
Conny stiller oo i skolegården med ”Leg På Streg”.  
Der er elever med begge steder.  
Skolens ledelse deltager, 
I Fritidscenteret står der repræsentanter fra SB. Johannes kommer kl. 12, Vibeke kommer kl 14, 

Roselind kommer fra kl 10. Der afsættes nogle penge til at indkøbe bolscher mv. Der printes 
årshjul til uddeling på standen. Der findes forskellig andet materiale der kan sættes op på 
standen. 

 
● Evaluering af tildelingsmodel (Johannes + MS) 

Udarbejdelse af høringssvar 
Bilag vedhæftet 
 

Der udarbejdes et høringssvar, hvori der tilkendegives at der ikke er indvendinger mod at ændre til 
1. november – men at der bemærkes at der vil blive set på økonomien såfremt der sker større 
ændringer.  

 
● Skoleåret 2018-2019 (MS) 

Oplæg om skoleårets mål og fokusområder 
 
Pkt. udsat til næste møde 

 
 

● Ansættelsesudvalg til afd.leder-stilling (MS) 
 

Der er opslået en pædagogisk afdelinglederstilling – med bl.a ansvar for C-huset.  



 

 

 

Der afvikles ansættelsessamtaler onsdag den 12. september fra kl. 15. 
 
Ansættelsesudvalget består af: MS, NJ, HA – en anden medarbejderrepræsentant (BS er på 

Bornholm), Jane, samt Vibeke.  
 

● Økonomi (LA) 
(Bilag udsendes) 
 

Lars gjorde rede for forbruget frem til udgangen af juli måned. Der er et øget forbrug – hvilket 
medfører et forventet øget underskud resten af året. Det øgede underskud skyldes øgede 
udgifter til primært langtidsfravær, øgede varmeudgifter og andre ustyrlige udgifter.  

 
Ledelsen og resten af skolen arbejder nu ihærdig på at finde muligheder til at finde besparelser og 

omlægninger der kan skaffe midler. 
 
Fra SB er det holdningen, at vi nu for alvor rammes af tildelingsmodellen.  
 

● Evt. 
- Skolestart – elever og personale (MS): Vi starter ud med 6 elever mindre end forventet. 
C-huset er i fortsat vækst. Der er sagt velkommen til tre nye medarbejdere. 
 
- Forældreinvolvering (NJ): Der udarbejdes et dokument om hvordan vi arbejder med 
forældreinvolvering på skolen. 
 
- Trafikpolitik (LA): Færdselskoordinator og Lars udarbejder udkast til en ny trafikpolitik 
for skolen.  
 

- Forældrehenvendelse vedr. ophævelse af bygang (Johannes): Der er kommet en henvendelse, 
med protest over at der lukkes for bygangen. Eleverne fra 7. årgang er stærkt utilfredse med, 
at de ikke får chancen for at bevise at de kan håndtere bygangen. 

Brevet er fra flere forældre til eleverne i denne årgang. 
 
Forskellige muligheder drøftes igen i SB – mulighederne for at genoprette en bod på skolen, eller at 

der laves en bestillingsordning med Fritidscenteret, om bestilling af madpakke. Der sendes 
et svar til forældregruppen.  

 
- Vikardækning 

Der har været afholdt møde med vikarteamet tirsdag den 21. august, og der er meget tydeligt 
gjort klart hvordan der arbejdes med vikaropgaven. Information omkring dette udsendes til 
forældre. 
 
- Forældreunivers 

 



 

 

 

Forældreunivers den 29. august her på skolen kl. 19 til 21. Overskriften er digital dannelse. 
 

- Hallen 
 
Leif: der arbejdes på at ansætte en person, der fælles skal stå for sundhed og motion. De 

interesserede parter deles om udgiften til løn, efter hvor meget de bruger vedkommende. 
 
 
 
Referent: Lars Nielsen 


